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ONDERWERP Collectief energieaanbod 

Inleiding 

 

Raadslid Anneke van der Lee van de fractie PvdA-GL heeft de volgende vragen voorafgaand door de 

volgende inleiding: 

 

Fractie PvdA-GroenLinks Koggenland las in de besluitenlijst van 12 juli jl. dat de gemeente 

Koggenland het collectieve energieaanbod (via gezondverzekerd.nl) niet aan gaat bieden aan de 

inwoners van Koggenland. 

 

 

Vraag 1 

 

Wat is hier de reden van? 

 

Antwoord: 

Er is teveel onduidelijkheid over de constructie en in hoeverre hier voor gemeente Koggenland 

risico’s aan kleven. 

 

  

 

Vraag 2 

 

Ook staat er in dezelfde besluitenlijst dat het college om een ambtelijk advies verzoekt welke risico’s 

er kleven voor de gemeente Koggenland aan het huidige aanbieden van de zorgverzekering. We 

hebben hierover de volgende vraag: 

 

Hoeveel inwoners van Koggenland maken er gebruik van deze door de gemeente Koggenland 

aangeboden zorgverzekering? 

 

Antwoord: 

Op dit moment maken 390 inwoners van Koggenland gebruik van het Gemeentepakket via Univé.   

Dit is exclusief meeverzekerde kinderen. 

  

 


